

双倍交易返现活动

Terms and Conditions 条款和细则



1 Introduction 导言

- 1.1 The "Cashback Reward" promotion ("Promotion") will be held by CapitalXtend ("Company"), starting from the 1st of July, 2025 and ending on the 30th of September, 2025 (23:59 EEST), included ("Promotion Period").
- **1.2** 现金返还奖励"活动("活动")将由 CapitalXtend("公司")举办·活动自 2025 年 7 月 1 日**开始**, 至 2025 年 9 月 30 日(东欧夏令时间 23:59)结束("活动期间")。
- **1.2** By participating in this Promotion, all Clients must agree to the Terms and Conditions ("T&Cs") of the current document.

所有客户必须同意当前文件中的条款和条件("T&Cs"),方可参加本促销活动。

2 Qualification criteria 资格标准

- **2.1** The Promotion shall be available to all new and existing clients, including those under Introducing Brokers. 该活动适用于所有新客户和现有客户,包括介绍经纪人下的客户。
- **2.2** The Promotion will only be available to Fully Approved Clients. 本活动仅适用于已完成审核的客户
- 2.3 The Promotion shall be applicable to only the following Trading Account types: 该活动仅适用于以下交易账户类型
 - a) MT4 / Standard, MT4 / 标准账户
 - b) MT4 / Standard (Swap free), MT4 / 标准账户(免息)
 - c) MT4 / ECN, MT4 / ECN 账户
 - d) MT4 / ECN (Swap free), ECN 账户(免息)
 - e) MT4 / Pro ECN MT4 / Pro - ECN账户





- f) MT4 / Pro ECN (Swap free). MT4 / Pro - ECN(免息)
- **2.4** The Promotion shall be available to Clients that have accepted the T&Cs and follow the total Net deposit(s) requirements of Table 1.

本活动适用于接受条款与细则并符合表 1 存款净值要求的客户。

2.5 To activate the Promotion, the Minimum Deposit Requirement is set to one hundred (100) USD. 要激活该活动,最低存款要求为一百(100)美元。

3 Promotion Specifications 活动规格

- **3.1** Each Client is allowed to participate in the Promotion with only one Trading Account. 每位客户只能使用一个交易账户参加该活动
- **3.2** The Client understands and agrees that all trading requirements of the Promotion shall be completed in/using the selected Trading Account including, but not limited to, the conditions of Table 2 below. 客户理解并同意,该活动的所有交易要求均应在选定的交易账户中完成,包括但不限于以下表 2中的条件。
- **3.3** The Minimum Deposit Requirement (Clause 2.5), corresponds to a new deposit made in the Client's selected Trading Account, either directly or through an internal transfer of a same-day deposit made into the eWallet; after they have accepted the T&Cs of the Promotion.
 - 最低存款要求(第 2.5 条)是指客户在接受活动的条款与细则后,在其选定的交易账户中直接或通过内部转账将当日存款存入电子钱包的新存款。
- **3.4** Once the conditions above are met, the Company will allocate participating Clients to Rebate Levels and will reward Clients with rebates for every fully¹ traded Lot², according to the requirements of Table 1.
 - 满足上述条件后,公司将根据表 1 的要求,为参与的客户分配返现的等级,并对每满 1 手交易的客户给予发现奖励。
- **3.5** The first allocation of the Client to a Rebate Level, will be solely based on the initial amount deposited in the selected trading account (Clause 3.3) to activate the Promotion.
 - 首次分配给客户的返利等级,将完全基于客户为激活活动而在所选交易账户(第 3.3 条)中存入的初始金额。









- **3.6** As per Table 1 below, rebates will be calculated based on fully traded Lots and Net Deposit(s). 如下表 1 所示,返现将根据交易手数和净存款计算。
- 3.7 For the purposes of this Promotion, the **total Net Deposit(s)** of the Client can be calculated by subtracting the total amount withdrawn from the total amount deposited into the Client's account(s), during the Promotion Period. Any negative amount shall be considered as zero for the purposes of the Promotion. 在本推广活动中,客户的总存款净值可通过从客户账户中存入的总金额中减去在活动期间提取的总金额来计算,任何负数将被视为零。
- **3.8** Transfer of funds between Trading Accounts will not be considered for the calculation of the total Net Deposit(s).

计算存款净值总额时,不考虑交易账户之间的资金转账。

3.9 For New or existing Clients, any deposit/s made outside of the Promotion and the Promotion Period, will not be taken into consideration for the Net Deposit(s) calculation.

对于新客户或现有客户,在活动期间之外存入的任何存款将不计入净存款计算。

4 Rebate Specifications 返现规则

4.1 Table 1 below shows the different Rebate Levels (Level 1/ Level 2 / Level 3) of Cashback rebates the Clients can receive, based on the total Net amount deposited during the Promotion Period.

下表 1 列出了根据活动期内的总存款净值,客户可获得的不同返现等级(1 级/2 级/3 级)。

4.2 Maximum payout

最高支付金额

- **4.2.1** As per Table 1 below, the maximum amount of Cashback rebate per Lot traded ("Maximum payout") each Client can receive is related to their allocated Rebate Level.
 - 如下表 1 所示,每个交易手数的最高返现金额("最高支付金额")与分配的返现等级有关。每个客户可以获得的最高返现金额("最高支付金额")与其分配的返现等级有关。
- **4.2.2** Following the highest requirements of Tables 1 & 2 below, the Maximum accumulated payout each Client can receive equals to 5,000 USD, during the Promotion Period.
 - 根据以下表 1 和表 2 中的最高要求,每位客户在活动期间可获得的最高累计支付金额等于 5,000 美元。





- **4.2.3** Clients allocated to Level 1 or Level 2, can increase the Maximum payout by following the Net Deposit(s) requirements of higher Levels, as per Table 1 below.
 - 分配到第 1 级或第 2 级的客户,可按照下表 1 中较高一级的净存款要求,提高最高支付的金额。
- **4.2.4** Once the Maximum payout of each Level is paid off to the Client, the Company shall stop rewarding the Client with rebates for every fully traded Lot.
 - 一旦向客户支付了每个等级的最高支付金额,公司将停止向该客户提供每个完全交易手数的返现。
- **4.2.5** The Maximum payout for each Level shall only be paid off once to the Client, during the Promotion Period and cannot be reset, in any circumstance. 在活动期间,每个等级的最高支付金额只能向客户支付一次,在任何情况下都不能重置。
 - **4.3 Payment Frequency:** Rebates shall be paid to Clients every Tuesday, following the calculation of total traded Lots for each Client during the previous trading session (Clause 4.5).
 - 支付周期: 返现应在每周二计算每个客户在上一交易时段的总成交手数后支付给客户(第 4.5 条)。
 - **4.4** If During the Promotion Period, the total Net amount deposited by the Client is significantly changed to be considered for a higher or lower Level as per Table 1, the Company shall automatically change the Level (Clause 5.1) of the Client and therefore the rebate per traded Lot. The weekly rebate payment will be adjusted accordingly and automatically.
 - 如果在活动期间,客户存入的总净值发生重大变化,根据表1被考虑为更高或更低的级别,公司将自动更改客户的级别(第5.1条),因此每个交易手数的返现。每周的返现支付将相应地自动调整。
 - **4.5 Weekly rebate calculation period:** For the computation of the weekly rebate payments (Clause 4.3), the Company will consider the total trading Lots of each Client's previous trading session, between Tuesday, 00:01 to the following Monday, 24:00 (excluding weekends).
 - 每周返现计算期: 为计算每周返现付款(第 4.3 条),公司将考虑每个客户上一交易时段的总交易手数,即从周二 00:01 至下周一 24:00 (不包括周末)。



¹ A fully traded Lot means the total volume of closed orders should sum up to 1 Lot.

² A Lot, or a Standard Lot, means 100,000 units of a particular currency, the Client is trading.



Table 1: Cashback Promotion Rebate Levels

表1: 交易返现活动等级

Rebate Levels 返现等级

		第1级	第2级	第3级	
要求	净存款	\$ 100 - \$ 15,000	\$ 15,001 - \$ 30,000	大于\$ 30,000	
	毎手交易返现金额	\$ 2	\$ 2.5	\$ 3	
	支付周期	每周二			
	最大支付金额	\$ 500	\$ 1,500	\$ 3,000	

5 Trading Requirements 交易要求

5.1 Additional to the requirements of Table 1, Clients that choose participate to in the Promotion agree to the following trading requirements of Table 2:

除表 1 的要求外,选择参加该活动的客户还需同意表 2 的以下交易要求:

Level Check:

等级检查

- a) Each Client that participates in the Promotion must trade a number of Lots within a specific given period ("Level check frequency").
 - 参加该活动的每位客户必须在特定时间段内完成一定的交易量("等级检查周期")。
- b) The Level Check starts once the Client has fulfilled all the Qualification Criteria (Clause 2) to participate in the Promotion.
 - 一旦客户满足参加活动的所有资格标准(第2条),等级检查即开始。
- c) During a Level Check, the Client's trading activity will be calculated and confirmed whether the Required Lots for the specific Level have been traded successfully.
 - 在等级检查期间,将计算客户的交易活动,并确认特定等级的所需手数是否已完成。





d) If the Client fails to complete the Required Lots before each Level Check, then the Company shall downgrade the Level of the Client, by one Level.

如果客户未能在每次等级检查前完成所需的交易量,则公司将把客户的等级降低一个等级。

e) If the Client's Level has been downgraded due to inadequate trading activity, the Company will automatically review and allocate the Client to a Rebate Level, according to the Net Deposit amount during the next Level Check (i.e. after Level after thirty (30) calendar days).

如果客户的级别由于交易量不足而被降级,公司将在下一次级别检查(即三十(30)个日历日后的级别)期间根据存款净值自动审查并将客户分配到一个对应返佣级别。

Table 2: Level Check frequency

表2: 等级检查周期

	第1级	第2级	第3级	
Required Lots traded before the next Level check	1 - 30 手	31 - 60 手	大于 60 手	
Level check frequency	每30个日历日			

5.2 Level Check Examples:

等级检查示例:

5.2.1 Example 1: Level Check occurs on a Wednesday and the Client is upgraded from Level 1 to Level 2: 示例 1: 等级检查在星期三进行,客户从 1 级升级到 2 级:

If the Level Check occurs during the Weekly rebate calculation period (Clause 4.5), the rebate payment on the following Tuesday will be based on both levels. In the current example the Client would receive \$ 4 / Lot traded until Tuesday 24:00 and \$ 5 / Lot traded from Wednesday 00:01 until Monday 24:00.

如果等级检查发生在每周返现计算期间(第 4.5 条),下周二的返现支付将基于两个等级。在当前示例中,客户将获得 4 美元/手的返佣,直至周二 24:00,以及 5 美元/手的返佣,从周三 00:01 至周一 24:00。





5.2.2 Example 2: Level Check occurs on a Saturday and the Client is downgraded from Level 2 to Level 1:

示例 2: 等级检查在星期六进行,客户从 2 级降为 1 级:

If the level Check occurs during the weekend, on a Saturday, the rebate payment on the following Tuesday will be based only on the Level of the Client prior to the Level Check. In the current example, the Client will receive \$ 5 / Lot traded from the previous Tuesday at 00:01 until the Friday after at 24:00. The rebates per Lot traded will decrease to \$4 / Lot traded, starting Monday after.

如果等级检查发生在周末,即周六,下周二的返现支付将仅基于等级检查前客户的等级。在当前示例中,客户将收到5 美元/手,从上一个周二 00:01 至下一个周五 24:00。从下周一开始,每手交易的返现将减少到 4 美元/手。

6 Additional 特别说明

- **6.1** Cryptocurrencies will be excluded from the Cashback Reward Promotion calculation. 计算 "返现 "奖励时不包括加密货币。
- **6.2** Only positions that were opened and closed for more than five (5) minutes during the Promotion period, shall be considered.

只有在活动期间开仓和平仓时间超过五(5)分钟的交易才会被计算。

6.3 Option to switch the selected Trading Account, during the Promotion:

在活动期间切换所选交易账户的选项:

- 6.3.1 In case a Client wishes to switch the selected Trading Account for participating in the Promotion, they may do so by sending an Email request to their assigned Manager, detailing the Trading Account information and the reason for such request.
 - 如果客户希望转换选定的交易账户参与活动,可向指定经理发送电子邮件申请,详细说明交易账户信息和申请原因。
- **6.3.2** The request shall be reviewed by the Company and shall notify the Client whether the request has been approved or not.

公司应对申请进行审查,并通知客户申请是否获得批准。

6.3.3 If the Client's request has been approved, the requirements of Tables 1 & 2 above shall continue as before and will not be reset.

如果客户的要求得到批准,则上述表 1 和表 2 的要求应与以前一样继续执行,不得重新设置。





6.4 In case a Client's Net Deposit(s) becomes zero (0) USD or negative, the Cashback rewards received will not be considered for the calculation of the Client's Net Deposit(s). In such case, the Client shall be temporarily suspended from the Promotion until a new deposit of funds is made into the selected Trading Account.

如果客户的净入金为零(0)美元或负数,已收到的现金返还奖励将不计入客户净存款的计算。 在这种情况下,客户将被暂时停止参与该活动,直到向选定的交易账户中存入新的资金为止。

6.5 The CapitalXtend Cashback Reward Promotion cannot be combined with any other Promotion held by the Company. Clients who choose to participate in the Promotion will be immediately disqualified from any promotion held by the Company. Similarly, by joining another promotion held by the Company, the Client will be immediately disqualified from the Cashback Reward promotion.

如果客户的净入金为零(0)美元或负数,在计算客户的净入金时将不考虑所收到的现金返还奖励。在这种情况下,客户将被暂时中止促销活动,直到有新的资金存入所选择的交易账户。

6.6 Participating Clients can view the total paid Cashback rebates and pending to be paid rebates, within their personal MyCapital page.

参与的客户可在其个人的 MyCapital 页面上查看已支付的返现总额和待支付的返现金额。

6.7 Cancelling of participation:

取消参加资格:

- **6.7.1** Clients who choose to cancel their participation in the Promotion can do so within their personal MyCapital page and will be asked to confirm their request. 选择取消参与活动的客户可在其个人 MyCapital 页面中取消,并将被要求确认其请求。
- **6.7.2** Once the Promotion participation is cancelled by the Client, it cannot be reactivated. 客户一旦取消参与该活动,将无法重新激活。
- **6.7.3** Any pending Cashback Promotion rebates, that will arise from the Clients trading activity prior to the cancellation, will be automatically paid by the Company during the next weekly rebate payment. 客户在取消之前的交易活动期间所产生的任何待付返现金额,将由公司在下周反正周期中自动支付。





- **6.8** The Company has the right to disqualify any Client if it has reasons to believe that the Client has misused the T&Cs of the Promotion or has used fraudulent means to participate in the Promotion.
 - 公司有理由相信任何客户滥用活动的条款与细则或使用欺诈手段参与活动,公司有权取消该客户的资格。
- **6.9** The Company reserves the right to disqualify any Client from the Promotion due to the use of abusive behaviour, such as arbitrage or hedging between multiple accounts. Such violations will, unexceptionally, lead to exclusion of the Client from all current and future promotions of the Company.
 - 公司保留取消任何滥用行为的客户的活动资格的权利,如套利或多个账户之间的对冲。此类违规行为将导致客户被排除在公司当前和未来的所有赠金活动之外。.
- 6.10 The Company shall not be responsible for incorrect, illegible, misdirected claims by the Client regardingthe Promotion. All rebates' calculations and payments will be based on the current document. 对于客户就活动提出的错误、难以辨认或误导的要求,公司概不负责。所有返现的计算和支付均以当前文件为准。
- **6.11** The Company reserves the right, in its sole discretion, to cancel, suspend, modify or prematurely conclude the Promotion for any reason.
 - 公司保留以任何理由自行决定取消、暂停、修改或提前结束客户参加活动的权利。
- 6.12 Any dispute or misinterpretation of the current document shall be resolved by the Company in good faithand as deemed proper. Any decision after such dispute shall be binding.
 - 对本文件的任何争议或误解应由 "公司 "本着诚意妥善解决。争议解决后的任何决定均具有约束力。
- 6.13 The Client acknowledges and agrees to be bound by the T&Cs of the Promotion as well as all other Company documents' T&Cs these may be applicable and/or amended from time to time.
 - 客户承认并同意遵守促销活动的条款与细则以及公司所有其他文件的条款与细则,这些条款与细则可能适用或不时修订。
- 6.14 The English version of this document shall be binding in the event of any discrepancy between anytranslations.
 - 本文件的任何译文如有歧义,应以英文本为准。

